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Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2022 

Z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 15.02.2022 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI 

 

00:00:59.900 --> 00:01:03.700 

Otwieram  

 

16 

00:01:03.700 --> 00:01:08.200 

49 zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. Witam na  

 

17 

00:01:08.200 --> 00:01:10.800 

dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, pana Wojciecha Sołtysa.  

 

18 

00:01:10.800 --> 00:01:15.200 

Dzień dobry. Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina Górznego.  

 

19 

00:01:15.200 --> 00:01:19.400 

Dzień dobry. Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów,  

 

20 

00:01:19.400 --> 00:01:24.400 

Panią Magdalenę Klucznik. Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina  

 

21 

00:01:24.400 --> 00:01:28.800 

Fafułę. Dzień dobry. Sołtysów sołectw Gminy Sulechów, kierowników  

 

22 

00:01:28.800 --> 00:01:31.300 

wydziałów Urzędu Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek  

 

23 

00:01:31.300 --> 00:01:34.800 

organizacyjnych. Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów  

 

24 

00:01:34.800 --> 00:01:38.100 

oraz wszystkich Państwa obecnych na dzisiejszej sesji. Wysoka  

 

25 

00:01:38.100 --> 00:01:41.400 

Rado, Szanowni Państwo bardzo proszę o klikanie kworum. Panie  

 

26 

00:01:41.400 --> 00:01:45.600 

Bartku proszę uruchomić kworum. Stwierdzam, na podstawie sprawdzenia w  

 

27 
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00:01:45.600 --> 00:01:50.400 

sposób elektroniczny kworum, że na ustawowy stan wynoszący 21  

 

28 

00:01:50.400 --> 00:01:53.600 

Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie. Na dzisiejszej sesji  

 

29 

00:01:53.600 --> 00:01:57.000 

obecnych jest, Panie Bartku? Komplet, Panie Przewodniczący.  

 

30 

00:01:57.000 --> 00:02:03.400 

Komplet 21 Radnych, ale mamy rekord. W związku z tym stwierdzam,  

 

31 

00:02:03.400 --> 00:02:10.200 

że obrady 49 sesji w Sulechowie są prawomocne, do podejmowania  

 

32 

00:02:10.200 --> 00:02:13.400 

uchwał. Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, więc nie będę odczytywać  

 

33 

00:02:13.400 --> 00:02:16.600 

porządku. Czy do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji,  

 

34 

00:02:16.600 --> 00:02:19.100 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje?  

 

35 

00:02:19.100 --> 00:02:22.200 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo przesłaliśmy  

 

36 

00:02:22.200 --> 00:02:25.300 

Państwu dodatkowy projekt uchwały. Druk nr. 513.  

 

37 

00:02:25.300 --> 00:02:29.200 

Dotyczy rzeczy, które właściwie są już omówione, natomiast tempo  

 

38 

00:02:29.200 --> 00:02:33.200 

prac powoduje, że w marcu chcielibyśmy złożyć wniosek o  

 

39 

00:02:33.200 --> 00:02:38.600 

środki zewnętrzne. W związku z tym bardzo zależy nam na podjęciu tej uchwały już  

 

40 

00:02:38.600 --> 00:02:41.800 
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teraz, tak z marszu. Chodzi tak naprawdę, o to o czym Państwo  

 

41 

00:02:41.800 --> 00:02:45.900 

rozmawialiście, czyli zawiązanie spółki wspólnie z TBSM  

 

42 

00:02:45.900 --> 00:02:51.700 

i tym samym takie procedowanie już od początku i złożenie wniosku.  

 

43 

00:02:51.700 --> 00:02:55.500 

Proszę o wprowadzenie druku nr. 513. Dziękuję.  

 

44 

00:02:55.500 --> 00:02:57.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę,  

 

45 

00:02:57.900 --> 00:03:01.700 

zatem przejdźmy do głosowania. Panie Bartku zmiana do porządku obrad,  

 

46 

00:03:01.700 --> 00:03:06.500 

wprowadzenie druku nr 513, w punkcie 6.9.  

 

47 

00:03:06.500 --> 00:03:09.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

48 

00:03:09.800 --> 00:03:22.800 

Panie Bartku o uruchomienie. Bardzo proszę Państwa Radnych o  

 

49 

00:03:22.800 --> 00:03:26.300 

oddanie głosu, Panie Miłoszu skupić się tam.  

 

50 

00:03:26.300 --> 00:03:30.900 

Pan Rady Miłosz Brodzikowski.  

 

51 

00:03:30.900 --> 00:03:34.300 

Jest 21 za. Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została przyjęta.  

 

52 

00:03:34.300 --> 00:03:38.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu, informacja przewodniczącego Rady  

 

53 

00:03:38.300 --> 00:03:42.000 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informację  
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54 

00:03:42.000 --> 00:03:45.800 

taką Państwo Radni otrzymali drogą mailową, została ona udostępniona  

 

55 

00:03:45.800 --> 00:03:48.800 

również elektronicznie mieszkańcom. Czy ktoś z Państwa Radnych  

 

56 

00:03:48.800 --> 00:03:51.200 

lub Pan Burmistrz ma jakieś pytania? Bardzo proszę, Pan  

 

57 

00:03:51.200 --> 00:03:56.500 

Radny Sebastian Różycki. W związku z propozycją naszego klubu odnośnie  

 

58 

00:03:56.500 --> 00:03:59.000 

bezpieczeństwa, tylko proszę Pana Przewodniczącego o  

 

59 

00:03:59.000 --> 00:04:02.200 

wyznaczenie terminu kiedy moglibyśmy w danej kwestii porozmawiać.  

 

60 

00:04:02.200 --> 00:04:06.100 

Tak, termin ustalimy, to już dzisiaj żeśmy rozmawiali jeszcze  

 

61 

00:04:06.100 --> 00:04:09.500 

przed sesją telefonicznie. Zrobimy takie ustalenia.  

 

62 

00:04:09.500 --> 00:04:12.900 

Nie widzę więcej wniosków, zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

63 

00:04:12.900 --> 00:04:15.200 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z  

 

64 

00:04:15.200 --> 00:04:19.600 

prac komisji w okresie międzysesyjnym. Na początek bardzo proszę  

 

65 

00:04:19.600 --> 00:04:22.400 

Pana Radnego Wojciecha Szefnera, Przewodniczącego Komisji  

 

66 

00:04:22.400 --> 00:04:27.000 

budżetu i gospodarki, o przedstawienie sprawozdania. Panie Przewodniczący,  
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67 

00:04:27.000 --> 00:04:30.300 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście, protokół ze  

 

68 

00:04:30.300 --> 00:04:34.900 

wspólnego posiedzenia komisji z dnia 08 lutego bieżącego roku.  

 

69 

00:04:34.900 --> 00:04:40.300 

Przed przystąpieniem do opiniowania uchwał, w ramach zaplanowanego  

 

70 

00:04:40.300 --> 00:04:43.600 

porządku Komisji, mieliśmy przedstawienie informacji na  

 

71 

00:04:43.600 --> 00:04:46.600 

temat sytuacji ekonomicznej, związanej z pandemią Covid-19  

 

72 

00:04:46.600 --> 00:04:51.200 

w pogotowiu ratunkowym oraz SP ZOZ w Sulechowie. Na Komisji  

 

73 

00:04:51.200 --> 00:04:54.500 

była obecna Pani Dyrektor Sulechowskiego szpitala, pani  

 

74 

00:04:54.500 --> 00:04:57.700 

Beata Kucuń, Pan Wicestarosta Powiatu Lubuskiego Tadeusz Pająk  

 

75 

00:04:57.700 --> 00:05:01.400 

i członek zarządu powiatu zielonogórskiego Mirosław Andrasiak, którzy  

 

76 

00:05:01.400 --> 00:05:05.100 

udzielali odpowiedzi na zadawane przez Radnych pytania.  

 

77 

00:05:05.100 --> 00:05:09.000 

Z najważniejszych informacji to takie, że od marca ma  

 

78 

00:05:09.000 --> 00:05:14.700 

już ruszyć pełna obsada i być w dyspozycji druga karetka oraz  

 

79 

00:05:14.700 --> 00:05:18.700 

Pani Dyrektor i członkowie zarządu dziękowali samorządowi Sulechowskiemu  

 

80 
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00:05:18.700 --> 00:05:22.900 

za wsparcie w szerokim zakresie. Jeśli chodzi o projekty uchwał,  

 

81 

00:05:22.900 --> 00:05:26.900 

to druku numer 501, o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów  

 

82 

00:05:26.900 --> 00:05:32.000 

na 2020 rok, Komisja budżetu gospodarki zaopiniowała pozytywnie, 7  

 

83 

00:05:32.000 --> 00:05:36.100 

głosów za, jednogłośnie. Druk nr 502, o zmianie uchwały w  

 

84 

00:05:36.100 --> 00:05:38.000 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy  

 

85 

00:05:38.000 --> 00:05:44.500 

Sulechów, na lata 2022- 2032, Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie, 7  

 

86 

00:05:44.500 --> 00:05:47.400 

głosów za. Druk nr 505, w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

 

87 

00:05:47.400 --> 00:05:52.200 

powiatowi zielonogórskiemu, Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie,  

 

88 

00:05:52.200 --> 00:05:56.400 

7 głosów za. Druk nr 506, w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu  

 

89 

00:05:56.400 --> 00:05:59.100 

pieniężnego, za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji  

 

90 

00:05:59.100 --> 00:06:01.800 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla strażaków, ratowników  

 

91 

00:06:01.800 --> 00:06:06.300 

OSP, Komisja zaopiniowała również jednogłośnie, 7, nie  

 

92 

00:06:06.300 --> 00:06:10.700 

przepraszam 5 głosów za. Druk nr 507 i druk nr 508, to  

 

93 

00:06:10.700 --> 00:06:13.700 
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są dwie kolejne uchwały, w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

 

94 

00:06:13.700 --> 00:06:16.500 

dla powiatu zielonogórskiego i tu Komisja również zaopiniowała  

 

95 

00:06:16.500 --> 00:06:20.900 

pozytywnie, 5 głosów za. Druk nr 509, o zmianie uchwały w  

 

96 

00:06:20.900 --> 00:06:23.300 

sprawie wysokości, zasad poboru opłaty targowej na terenie  

 

97 

00:06:23.300 --> 00:06:26.500 

Gminy Sulechów, Komisja zaopiniowała pozytywnie, 5 głosów  

 

98 

00:06:26.500 --> 00:06:30.800 

za. Druk nr 510, o zmianie uchwały w sprawie cennika opłat  

 

99 

00:06:30.800 --> 00:06:33.400 

za korzystanie z basenem Ośrodka Sportu i Rekreacji 'Sulechowianka'  

 

100 

00:06:33.400 --> 00:06:38.600 

w Sulechowie, opinia pozytywna, 4 głosy za przy jednym głosie  

 

101 

00:06:38.600 --> 00:06:44.400 

wstrzymującym się. Dyskusja na temat studium, uwarunkowań w kierunku zagospodarowania  

 

102 

00:06:44.400 --> 00:06:47.500 

została przeniesiona na inny termin W sprawach różnych na  

 

103 

00:06:47.500 --> 00:06:50.900 

zadane pytania Burmistrz i pracownicy udzielali odpowiedzi. Na  

 

104 

00:06:50.900 --> 00:06:53.200 

tym protokół zakończono, protokół do wglądu. Dziękuję bardzo.  

 

105 

00:06:53.200 --> 00:06:57.200 

Dziękuję bardzo, proszę Przewodniczącego Komisji do spraw  

 

106 

00:06:57.200 --> 00:07:01.500 

wsi, Pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania. Panie Burmistrzu,  
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107 

00:07:01.500 --> 00:07:04.700 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ja już skrótowo. Komisja do  

 

108 

00:07:04.700 --> 00:07:09.600 

spraw wsi obradowała wspólnie 08 lutego. Komisja zaopiniowała pozytywnie,  

 

109 

00:07:09.600 --> 00:07:13.400 

wszystkie wymienione przez mojego przez mówcę druki uchwał,  

 

110 

00:07:13.400 --> 00:07:17.600 

oprócz ostatniej uchwały druk nr 510 ze względu na brak  

 

111 

00:07:17.600 --> 00:07:22.200 

kworum. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, proszę Przewodniczącego Komisji  

 

112 

00:07:22.200 --> 00:07:25.100 

przestrzegania prawa i ochrony środowiska, pana Przemysława Pokłada o  

 

113 

00:07:25.100 --> 00:07:28.100 

przedstawienie sprawozdania, bardzo proszę. Witam Panie  

 

114 

00:07:28.100 --> 00:07:30.600 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie i Panowie Radni,  

 

115 

00:07:30.600 --> 00:07:34.800 

Szanowni Państwo. Jak koledzy tutaj wspomnieli odbyliśmy posiedzenie  

 

116 

00:07:34.800 --> 00:07:41.000 

wspólne 08 lutego bieżącego roku, szerzej już kolega Szefner  

 

117 

00:07:41.000 --> 00:07:45.600 

powiedział o czym żeśmy rozmawiali na temat naszego SP  

 

118 

00:07:45.600 --> 00:07:51.900 

ZOZ-u. Ja skupię się tylko na projektach uchwał, które będziemy  

 

119 

00:07:51.900 --> 00:07:56.200 

dzisiaj procedować i jakie opinie nie wydała Komisja przestrzegania  
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120 

00:07:56.200 --> 00:08:00.100 

prawa i ochrony środowiska. Druk 501, 6 głosów za, czyli  

 

121 

00:08:00.100 --> 00:08:08.600 

jednogłośnie opinia pozytywna. Druk 502, 6 głosów, czyli pozytywnie  

 

122 

00:08:08.600 --> 00:08:16.600 

zaopiniowano druk. Druk 505, 6 głosów za, czyli pozytywnie projekt  

 

123 

00:08:16.600 --> 00:08:24.900 

został zaopiniowany. Druk 506, Komisja zaopiniowała też  

 

124 

00:08:24.900 --> 00:08:32.900 

pozytywnie, 6 głosów za. Druk 507 także pozytywnie 6  

 

125 

00:08:32.900 --> 00:08:39.200 

głosów za. Druk 508, Komisja zaopiniowała także pozytywnie, 6  

 

126 

00:08:39.200 --> 00:08:46.700 

głosów za. Druk 509, 6 głosów za, czyli pozytywnie.  

 

127 

00:08:46.700 --> 00:08:52.900 

Druk 510, 4 głosy za, pozytywnie.  

 

128 

00:08:52.900 --> 00:08:57.700 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, proszę Przewodniczącego Komisji  

 

129 

00:08:57.700 --> 00:09:03.000 

do spraw oświaty i już dalej nie pamiętam, pana Mirosława Brodzikowskiego o  

 

130 

00:09:03.000 --> 00:09:06.200 

przedstawienie sprawozdania z prac Komisji oświata, kultura  

 

131 

00:09:06.200 --> 00:09:12.100 

i(...). Zdrowia, oświaty i kultury Panie Przewodniczący. Dzień  

 

132 

00:09:12.100 --> 00:09:15.500 

dobry jeszcze raz, Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka  

 

133 
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00:09:15.500 --> 00:09:18.700 

Rado, ja pozwolę sobie dzisiaj wyjątkowo nie odczytywać wszystkich kolejno  

 

134 

00:09:18.700 --> 00:09:24.200 

wyników głosowania, ponieważ obradowaliśmy tak jak już  

 

135 

00:09:24.200 --> 00:09:27.500 

kolega Szefner wspomniał, wszystkie Komisje w jednym momencie,  

 

136 

00:09:27.500 --> 00:09:31.000 

na wspólnym posiedzeniu Komisji łączonych.  

 

137 

00:09:31.000 --> 00:09:37.500 

Komisja zdrowia, oświaty i kultury przyjęła wszystkie projekty  

 

138 

00:09:37.500 --> 00:09:41.600 

uchwał, zaopiniowała pozytywnie. Także z mojej strony to  

 

139 

00:09:41.600 --> 00:09:44.500 

wszystko. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Czy ktoś ma pytania? Nie  

 

140 

00:09:44.500 --> 00:09:48.400 

widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu, pkt 5, sprawozdanie  

 

141 

00:09:48.400 --> 00:09:51.100 

z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo  

 

142 

00:09:51.100 --> 00:09:55.000 

Proszę Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo tradycyjnie sprawozdanie przekazano  

 

143 

00:09:55.000 --> 00:09:57.700 

w formie elektronicznej. Ja chciałbym tylko Państwu zwrócić  

 

144 

00:09:57.700 --> 00:10:03.000 

uwagę, że w dniu 9 lutego został zrealizowany akt notarialny  

 

145 

00:10:03.000 --> 00:10:06.700 

tutaj w Sulechowie, związany z prawem pierwokupu. Wyraziłem  

 

146 

00:10:06.700 --> 00:10:10.000 
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chęć zakupu tych nieruchomości, nad którymi debatowaliśmy w  

 

147 

00:10:10.000 --> 00:10:13.900 

ubiegły wtorek, podczas sesji specjalnej.  

 

148 

00:10:13.900 --> 00:10:18.100 

Poza tym wszystkie sprawy na bieżąco, w związku z tym nie będę  

 

149 

00:10:18.100 --> 00:10:21.800 

odczytywał. Dziękuję. Dziękuję Panie Burmistrzu.  

 

150 

00:10:21.800 --> 00:10:26.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania? Nie widzę, widzę  

 

151 

00:10:26.000 --> 00:10:30.000 

bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. Panie Burmistrzu ja  

 

152 

00:10:30.000 --> 00:10:33.300 

mam pytanie odnośnie przetargu, jeśli chodzi o rewitalizację.  

 

153 

00:10:33.300 --> 00:10:37.900 

Dlatego, że tam zostały wskazane nie wszystkie ulice skupiające  

 

154 

00:10:37.900 --> 00:10:41.000 

się wokół Ratusza, została pominięta ulica Łukasiewicza i  

 

155 

00:10:41.000 --> 00:10:45.000 

Kopernika i myślę, że warto byłoby poszerzyć.  

 

156 

00:10:45.000 --> 00:10:49.200 

Widzę, że na przetarg został unieważniony, żeby poszerzyć o  

 

157 

00:10:49.200 --> 00:10:52.400 

to aby zrobić też porządek pod tą drogą.  

 

158 

00:10:52.400 --> 00:10:55.100 

Czyli kanalizacja, deszczówka i tego typu rzeczy, rozwiązania.  

 

159 

00:10:55.100 --> 00:10:58.600 

Będziemy próbować do skutku po prostu. Dziękuję. Panie Burmistrzu.  
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160 

00:10:58.600 --> 00:11:03.000 

Panie Sebastianie, generalnie jak przetarg pokazał, niestety  

 

161 

00:11:03.000 --> 00:11:06.000 

w tych pieniądzach nie uda nam się tego zrobić. W związku z tym będziemy  

 

162 

00:11:06.000 --> 00:11:08.900 

powtarzać, tu jest że tak powiem pole do popisu. Czy robimy  

 

163 

00:11:08.900 --> 00:11:12.300 

inaczej, w jakim zakresie jest to kwestia otwarta.  

 

164 

00:11:12.300 --> 00:11:17.300 

Dziękuję, nie widzę więcej głos w dyskusji, zatem przychodzimy  

 

165 

00:11:17.300 --> 00:11:20.400 

do kolejnego punktu. Punkt 6, rozpatrzenie, podjęcie uchwał, na  

 

166 

00:11:20.400 --> 00:11:23.600 

początek druku nr 501, o zmiany uchwały budżetowej Gminy  

 

167 

00:11:23.600 --> 00:11:27.100 

Sulechów na 2020 rok. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan  

 

168 

00:11:27.100 --> 00:11:29.500 

Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem  

 

169 

00:11:29.500 --> 00:11:32.600 

przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie  

 

170 

00:11:32.600 --> 00:11:39.600 

głosu na swoich urządzeniach. Panie Przewodniczący, czy  

 

171 

00:11:39.600 --> 00:11:42.200 

wykorzystują ten czas, ja mogę jeszcze tylko coś dopowiedzieć Panu  

 

172 

00:11:42.200 --> 00:11:46.000 

Sebastianowi? Panie Sebastianie, w opisie jak Pan rozwinie  
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173 

00:11:46.000 --> 00:11:49.000 

całość zadania, to te ulice są uwzględnione, tylko że  

 

174 

00:11:49.000 --> 00:11:52.900 

tak powiem jest tam kwestia sposobu zapisania.  

 

175 

00:11:52.900 --> 00:11:55.600 

Natomiast m y rzeczywiście rozważaliśmy zaraz, do tego  

 

176 

00:11:55.600 --> 00:11:58.600 

tak będzie musieli wrócić. Dziękuję. Panie Radny Stanisław Kaczmar,  

 

177 

00:11:58.600 --> 00:12:03.800 

bardzo proszę o oddanie głosu. Pani Radny, jest Pan z  

 

178 

00:12:03.800 --> 00:12:08.700 

nami czy nie? Szanowni Państwo, 21 radnych za.  

 

179 

00:12:08.700 --> 00:12:13.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

180 

00:12:13.000 --> 00:12:15.900 

do kolejnego punktu. Druk nr 502, o zmianie uchwały w  

 

181 

00:12:15.900 --> 00:12:17.800 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej w Gminie Sulechów  

 

182 

00:12:17.800 --> 00:12:21.300 

na lata 2022- 2032.  

 

183 

00:12:21.300 --> 00:12:23.800 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, chce zabrać  

 

184 

00:12:23.800 --> 00:12:26.200 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania.  

 

185 

00:12:26.200 --> 00:12:29.800 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

186 
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00:12:29.800 --> 00:12:38.300 

Za 21 Radnych.  

 

187 

00:12:38.300 --> 00:12:41.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

188 

00:12:41.000 --> 00:12:45.600 

do kolejnego punktu. Druk nr 505, w sprawie udzielenia pomocy  

 

189 

00:12:45.600 --> 00:12:49.000 

finansowej powiatowi zielonogórskiego. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz  

 

190 

00:12:49.000 --> 00:12:52.100 

chce zabrać głos z tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

191 

00:12:52.100 --> 00:12:54.400 

głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu  

 

192 

00:12:54.400 --> 00:13:05.000 

na swoich urządzeniach. Za 21 Radnych.  

 

193 

00:13:05.000 --> 00:13:07.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

194 

00:13:07.800 --> 00:13:12.500 

do kolejnego punktu. Druk nr 506, w sprawie ustalenia wysokości  

 

195 

00:13:12.500 --> 00:13:15.800 

ekwiwalentu pieniężnego za uczestnictwo w działaniu ratowniczym,  

 

196 

00:13:15.800 --> 00:13:18.700 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla strażaków ratowników  

 

197 

00:13:18.700 --> 00:13:22.600 

OSP. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos  

 

198 

00:13:22.600 --> 00:13:25.700 

w tym punkcie. Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo  

 

199 

00:13:25.700 --> 00:13:35.900 
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proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Bardzo  

 

200 

00:13:35.900 --> 00:13:42.100 

proszę o oddanie głosu, Pani Izabela Wojewoda. Dziękuję, za  

 

201 

00:13:42.100 --> 00:13:45.600 

21 Radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

202 

00:13:45.600 --> 00:13:49.700 

Przychodzimy do kolejnego punktu. Druk nr 507, w sprawie udzielenia  

 

203 

00:13:49.700 --> 00:13:52.100 

pomocy finansowej powiatowi zielonogórskiemu. Czy ktoś  

 

204 

00:13:52.100 --> 00:13:54.000 

z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w  

 

205 

00:13:54.000 --> 00:13:58.100 

tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania.  

 

206 

00:13:58.100 --> 00:14:01.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

207 

00:14:01.200 --> 00:14:12.400 

Dziękuję bardzo, za 21 Radnych.  

 

208 

00:14:12.400 --> 00:14:15.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

209 

00:14:15.600 --> 00:14:19.500 

do kolejnego punktu. Druk nr 508, w sprawie udzielenia pomocy  

 

210 

00:14:19.500 --> 00:14:22.000 

finansowej powiatowi zielonogórskiemu. Czy ktoś z Państwa  

 

211 

00:14:22.000 --> 00:14:25.100 

Radnych chce zabrać głos tym punkcie lub pan Burmistrz? Nie  

 

212 

00:14:25.100 --> 00:14:27.500 

widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa  
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213 

00:14:27.500 --> 00:14:37.700 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 21  

 

214 

00:14:37.700 --> 00:14:40.800 

Radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

215 

00:14:40.800 --> 00:14:44.400 

do kolejnego punktu. Druk nr 509, o zmianie uchwały w  

 

216 

00:14:44.400 --> 00:14:47.000 

sprawie wysokości i zasad poboru opłaty targowej na terenie  

 

217 

00:14:47.000 --> 00:14:50.000 

Gminy Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrza  

 

218 

00:14:50.000 --> 00:14:52.600 

chce zabrać głos tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

219 

00:14:52.600 --> 00:14:54.900 

głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu  

 

220 

00:14:54.900 --> 00:15:05.300 

na swoich urządzeniach. Panie Radnie Miłosz Brodzikowski, bardzo  

 

221 

00:15:05.300 --> 00:15:08.800 

prosimy o oddanie głosu. Za 21 Radnych. Stwierdzam, że  

 

222 

00:15:08.800 --> 00:15:11.300 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przychodzimy do  

 

223 

00:15:11.300 --> 00:15:15.300 

kolejnego punktu. Druk nr 510, o zmianie uchwały w sprawie  

 

224 

00:15:15.300 --> 00:15:18.700 

cennika opłat za korzystanie z basenu Ośrodka Sportu i  

 

225 

00:15:18.700 --> 00:15:21.800 

Rekreacji 'Sulechowianka' w Sulechowie, tutaj mamy autopoprawkę.  
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226 

00:15:21.800 --> 00:15:24.900 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo w toku  

 

227 

00:15:24.900 --> 00:15:29.400 

dyskusji wniosek, zapytanie Pana Jana Renusa[?]  

 

228 

00:15:29.400 --> 00:15:33.200 

co do biletu rodzinnego, skłoniło nas do tego, żeby rozpisać  

 

229 

00:15:33.200 --> 00:15:35.900 

to w innej formie. Myślę, że Państwo otrzymali od nas  

 

230 

00:15:35.900 --> 00:15:39.300 

ostateczną, wczoraj dyskutowaną formę.  

 

231 

00:15:39.300 --> 00:15:44.800 

Chodzi oczywiście o punkt 8, po punkcie 5, dodaje się  

 

232 

00:15:44.800 --> 00:15:48.200 

podpunkt 6, który otrzymuje brzmienie, ja jej teraz odczytam  

 

233 

00:15:48.200 --> 00:15:53.400 

i o taką autopoprawkę wnoszę. Rodzicowi (opiekunowi prawnemu)  

 

234 

00:15:53.400 --> 00:15:57.700 

wchodzącemu na basen z dwójką, trójką lub większą liczą dzieci,  

 

235 

00:15:57.700 --> 00:16:01.400 

albo obojgu rodzicom (opiekunom prawnym) wchodzący z  

 

236 

00:16:01.400 --> 00:16:04.400 

jednym, dwójką, trójkąt lub większą liczbą dzieci, z  

 

237 

00:16:04.400 --> 00:16:09.800 

których żadne kończył 18 roku życia. Bilety (bilet traktowany  

 

238 

00:16:09.800 --> 00:16:15.200 

jako bilet rodzinny) i uchyla się punkt 9.  

 

239 
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00:16:15.200 --> 00:16:18.100 

Ja myślę, że w tej chwili będzie to jest zrozumiałe, że  

 

240 

00:16:18.100 --> 00:16:21.200 

traktujemy to jako obiekt rodzinny. Natomiast ulga należy się  

 

241 

00:16:21.200 --> 00:16:25.700 

każdej z osób, która wchodzi w tej formie. Dziękuję bardzo,  

 

242 

00:16:25.700 --> 00:16:28.900 

proszę Pan Radny Sebastian Różycki. Ja tylko chciałem potwierdzić,  

 

243 

00:16:28.900 --> 00:16:32.200 

to co wczoraj na spotkaniu z Burmistrzem zostało przeze mnie  

 

244 

00:16:32.200 --> 00:16:34.900 

wypowiedziane w imieniu klubu. Mianowicie w związku z  

 

245 

00:16:34.900 --> 00:16:38.100 

uzasadnieniem, które jest do tej uchwały złożone, stosowną  

 

246 

00:16:38.100 --> 00:16:44.600 

informacje, bądź za pytanie. Jakie są możliwości wprowadzenia rozwiązań  

 

247 

00:16:44.600 --> 00:16:49.300 

w ramach funkcjonowania OSiR-u i basenu, aby ewentualny wzrost  

 

248 

00:16:49.300 --> 00:16:53.600 

kosztów, który jest w tym momencie bardzo wysoki, minimalizować?  

 

249 

00:16:53.600 --> 00:16:56.300 

Po prostu tylko w takiej kwestii dzisiaj zabieram głos.  

 

250 

00:16:56.300 --> 00:16:59.400 

Dziękuję bardzo. Dziękuję, tylko od razu odpowiem. Panie  

 

251 

00:16:59.400 --> 00:17:03.200 

Radny Sebastian Różycki, ustaliliśmy takie spotkanie, odbędzie 4  

 

252 

00:17:03.200 --> 00:17:07.600 
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marca piątek, godziny jeszcze nie wskazywaliśmy. Ja już rozmawiałem  

 

253 

00:17:07.600 --> 00:17:10.700 

i z Przewodniczącym Komisji budżetu i gospodarki Panem Wojciechem  

 

254 

00:17:10.700 --> 00:17:15.100 

Szyfnerem, który miał to w planie i z Dyrektorem OSiR-u, takie spotkanie zrobimy,  

 

255 

00:17:15.100 --> 00:17:18.000 

przedstawione zostaną nam tam wyniki finansowe i plany w  

 

256 

00:17:18.000 --> 00:17:21.800 

tym zakresie. Także już jest zaplanowane. Czy ktoś jeszcze  

 

257 

00:17:21.800 --> 00:17:23.600 

z Państwa Radnych chce zabrać głos z tym punkcie? Nie  

 

258 

00:17:23.600 --> 00:17:26.700 

widzę, zatem przejdźmy do głosowania, na początek autopoprawka.  

 

259 

00:17:26.700 --> 00:17:30.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu.  

 

260 

00:17:30.700 --> 00:17:37.700 

Autopoprawka Pana Burmistrza. Pan Radny Stanisław Kaczmar,  

 

261 

00:17:37.700 --> 00:17:40.800 

bardzo prosimy o oddanie głosu nad auto poprawką.  

 

262 

00:17:40.800 --> 00:17:44.800 

Za 21 Radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta  

 

263 

00:17:44.800 --> 00:17:48.300 

jednogłośnie. Przychodzimy do głosowania projektu uchwały wraz  

 

264 

00:17:48.300 --> 00:17:52.400 

z autopoprawką. Druk nr 505. Bardzo proszę Państwa Radnych o  

 

265 

00:17:52.400 --> 00:18:00.800 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. Panie Bartku, dziękuję.  
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266 

00:18:00.800 --> 00:18:05.600 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Za 21 Radnych.  

 

267 

00:18:05.600 --> 00:18:09.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

268 

00:18:09.100 --> 00:18:12.700 

do kolejnego punkt. Druk nr 513, o zmianie uchwały, w  

 

269 

00:18:12.700 --> 00:18:15.900 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie społecznej inicjatywy mieszkaniowej  

 

270 

00:18:15.900 --> 00:18:19.200 

pod nazwą Sil Sulechów spółka z o.o. z siedzibą w Sulechowie.  

 

271 

00:18:19.200 --> 00:18:22.500 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrza chce zabrać  

 

272 

00:18:22.500 --> 00:18:24.800 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem(...) Czy Państwo widzicie  

 

273 

00:18:24.800 --> 00:18:27.800 

potrzebę, żeby dokonał wprowadzenia? Właściwie zmiana dotyczy  

 

274 

00:18:27.800 --> 00:18:30.600 

tylko i wyłącznie tego, że rozszerzamy ofertę z tych samych  

 

275 

00:18:30.600 --> 00:18:35.500 

wskazujemy siedzibę. To jest jedyna na zmiana, którą w porównaniu do poprzedniej uchwały.  

 

276 

00:18:35.500 --> 00:18:37.800 

Tak jak mówiłem, chodzi o wystąpienie jeszcze w marcu, o  

 

277 

00:18:37.800 --> 00:18:41.300 

środki zewnętrzne, na cel tego budownictwa.  

 

278 

00:18:41.300 --> 00:18:46.600 

Dziękuję. Dziękuję, nie widzę więcej głosów dyskusji, zatem przychodzimy  
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279 

00:18:46.600 --> 00:18:49.200 

do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu  

 

280 

00:18:49.200 --> 00:18:58.700 

na swoich urządzeniach. Za 21 Radnych.  

 

281 

00:18:58.700 --> 00:19:02.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, pełna  

 

282 

00:19:02.700 --> 00:19:05.600 

zgodność w odróżnieniu od tego co się wczoraj na sejmiku działo.  

 

283 

00:19:05.600 --> 00:19:09.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7, interpelacje i zapytania  

 

284 

00:19:09.300 --> 00:19:12.800 

Radnych. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

 

285 

00:19:12.800 --> 00:19:17.300 

w tym punkcie? Nie widzę, widzę, bardzo proszę Pan Rady  

 

286 

00:19:17.300 --> 00:19:20.400 

Sebastian Różycki. Ja miałbym prośbę, a mianowicie przy ścieżce  

 

287 

00:19:20.400 --> 00:19:23.700 

rowerowej, przy zjeździe na wysokości Nowego Światu, jak się  

 

288 

00:19:23.700 --> 00:19:26.900 

zjeżdża na śmietnisko. Po prawej stronie pojawiło się  

 

289 

00:19:26.900 --> 00:19:29.800 

kolejne dzikie wysypisko. Więc prosiłbym o interwencję,to  

 

290 

00:19:29.800 --> 00:19:33.400 

już jest teren nasz gminny, nie tak jak ostatnio, który zgłaszałem  

 

291 

00:19:33.400 --> 00:19:36.400 

Panu Wiceburmistrzowi Górznemu. Gdzie w lesie też były,  

 

292 
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00:19:36.400 --> 00:19:39.800 

pojawiły się takie gabaryty. Dziękuję, to tylko tyle. Dziękuję,  

 

293 

00:19:39.800 --> 00:19:44.000 

Pani Małgorzata Matuszewska bardzo proszę. Ja tylko króciutko,  

 

294 

00:19:44.000 --> 00:19:49.500 

mam zapytanie odnośnie, od mieszkańców ulicy Żwirki i  

 

295 

00:19:49.500 --> 00:19:55.800 

Wigury na Brzeziu. Tam miał być czyszczony rów w tym roku,  

 

296 

00:19:55.800 --> 00:20:01.300 

dowiadywaliśmy się tutaj z Przemkiem Pokładem, faktycznie jest  

 

297 

00:20:01.300 --> 00:20:05.500 

zamierzenie takie, żeby czyścić rów, ale nie wiadomo bliżej  

 

298 

00:20:05.500 --> 00:20:09.300 

kiedy. Natomiast mieszkańcy tutaj do mnie zgłaszają się z zapytaniem.  

 

299 

00:20:09.300 --> 00:20:14.600 

Czy nie można by było tego przyspieszyć, w związku z  

 

300 

00:20:14.600 --> 00:20:17.700 

tym, że jest duża ilość opadów?  

 

301 

00:20:17.700 --> 00:20:22.500 

Boją się podtopienia i zalania, bo ten rów tam jest niedrożny,  

 

302 

00:20:22.500 --> 00:20:26.500 

przybiera mocno. Czy można by było przyspieszyć czyszczenie tego  

 

303 

00:20:26.500 --> 00:20:30.000 

rowu, żeby tam mieszkańcy mogli mieć spokojną głowę, że  

 

304 

00:20:30.000 --> 00:20:33.800 

ich nie zaleję? Dziękuję. Dziękuję, nie widzę więcej głosów  

 

305 

00:20:33.800 --> 00:20:37.100 
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w tym punkcie, zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Zapytania  

 

306 

00:20:37.100 --> 00:20:40.100 

sołtysów i mieszkańców Gminy Sulechów. Czy ktoś z mieszkańców  

 

307 

00:20:40.100 --> 00:20:43.500 

lub sołtysów, chciałby zabrać głos w tym punkcie? To  

 

308 

00:20:43.500 --> 00:20:48.600 

niech to wyartykułuje w jakikolwiek sposób. Nie widzę, zatem  

 

309 

00:20:48.600 --> 00:20:51.800 

przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 9, przerwa.  

 

310 

00:20:51.800 --> 00:20:54.700 

Szanowni Państwo zgodnie z planem ogłaszam 10 sekund przerwy.  

 

311 

00:20:54.700 --> 00:21:02.000 

Myślę, że już minęło.  

 

312 

00:21:02.000 --> 00:21:08.200 

Wznawiam obrady 49 sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 8  

 

313 

00:21:08.200 --> 00:21:11.200 

kadencji. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 10,  

 

314 

00:21:11.200 --> 00:21:14.900 

przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. Czy ktoś  

 

315 

00:21:14.900 --> 00:21:16.900 

z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w  

 

316 

00:21:16.900 --> 00:21:21.400 

tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania.  

 

317 

00:21:21.400 --> 00:21:24.900 

Bardzo proszę panie Bartku, tu mamy 2 protokoły, tak?  

 

318 

00:21:24.900 --> 00:21:31.600 

Tak, Panie Przewodniczący 2 protokoły z lutego i ze stycznia.  
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319 

00:21:31.600 --> 00:21:35.200 

Na początek ze stycznia, tak. Bardzo proszę państwa Radnych o  

 

320 

00:21:35.200 --> 00:21:38.000 

oddanie głosu. Protokół ze stycznia, Panie Bartku tak?  

 

321 

00:21:38.000 --> 00:21:47.900 

Dziękuję.  

 

322 

00:21:47.900 --> 00:21:52.900 

Za 20 Radnych, 1 Radna się wstrzymała.  

 

323 

00:21:52.900 --> 00:21:56.200 

Protokół został przyjęty. Przychodzimy do głosowania kolejnego  

 

324 

00:21:56.200 --> 00:21:59.900 

protokołu, protokół z lutego. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie  

 

325 

00:21:59.900 --> 00:22:08.700 

głosu. Protokół z obrad sesji lutowej, 8 luty nadzwyczajna.  

 

326 

00:22:08.700 --> 00:22:15.300 

Pan Radny Roman Wilczyński, bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

327 

00:22:15.300 --> 00:22:19.700 

Coś mnie wyrzuciło. Kliknąć głosowanie Panie Radny.  

 

328 

00:22:19.700 --> 00:22:23.200 

Ale w ogóle z tabletu? Kręci, kręci się ładuje.  

 

329 

00:22:23.200 --> 00:22:28.700 

Jestem za. Internet. Panie Bartku, zamkniemy głosowanie jak  

 

330 

00:22:28.700 --> 00:22:31.400 

coś nie działa, ale to nie jest. Panie Radny Romania możemy  

 

331 

00:22:31.400 --> 00:22:36.500 

zamknąć? Możemy zamknąć tak? Nie powinno być kontrowersji, za  
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332 

00:22:36.500 --> 00:22:40.300 

20 Radnych, Pan Radny Roman Wilczyński nie głosowa, ale  

 

333 

00:22:40.300 --> 00:22:45.200 

wyartykułował, że z powodów techniczny, był za. Nie widzę  

 

334 

00:22:45.200 --> 00:22:47.400 

więcej głosów tym punkcie, przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

335 

00:22:47.400 --> 00:22:50.800 

Punkt 11, odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Bardzo  

 

336 

00:22:50.800 --> 00:22:55.200 

proszę Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo w kolejności zadanych  

 

337 

00:22:55.200 --> 00:22:58.500 

pytań. Śmieci przy ścieżce rowerowej Panie Sebastianie i  

 

338 

00:22:58.500 --> 00:23:02.400 

ta lokalizacja i druga, dosłownie się pojawiła w ostatnich dniach  

 

339 

00:23:02.400 --> 00:23:06.900 

i wczoraj, w poniedziałek już prosiłem o interwencje.  

 

340 

00:23:06.900 --> 00:23:10.800 

Również od strony Kargowej, jak wjeżdżamy do Sulechowa do  

 

341 

00:23:10.800 --> 00:23:14.700 

[?] właściwie, też ktoś nam podrzucił śmieci. Przy okazji  

 

342 

00:23:14.700 --> 00:23:18.800 

pozwolę sobie na takich apel do wszystkich być może słuchających nas mieszkańców.  

 

343 

00:23:18.800 --> 00:23:23.100 

Szanowni Państwo, po prostu musimy w sposób jednoznaczny piętnować  

 

344 

00:23:23.100 --> 00:23:26.200 

tego rodzaju zachowania. Jeśli tylko widzicie to powiem tak,  

 

345 
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00:23:26.200 --> 00:23:30.600 

no fajnie by było gdybyście z kamerek samochodowych, albo z innych  

 

346 

00:23:30.600 --> 00:23:34.100 

urządzeń korzystając, podsyłali nam takie rzeczy. Na  

 

347 

00:23:34.100 --> 00:23:37.300 

pewno skutecznie taką osobę postawimy do pionu, ukarana.  

 

348 

00:23:37.300 --> 00:23:42.400 

Zdecydowanie musimy to [?] oczywiście w tamtej lokalizacji Panie Sebastianie  

 

349 

00:23:42.400 --> 00:23:45.200 

zostanie to uprzątnięte, też bo jest to jedna z tych dwóch,  

 

350 

00:23:45.200 --> 00:23:49.300 

które już stwierdziliśmy jakby wczoraj. Myślałem nawet, że  

 

351 

00:23:49.300 --> 00:23:51.000 

dzisiaj już tego nie będzie, możesz już nawet nie ma.  

 

352 

00:23:51.000 --> 00:23:55.500 

Jeśli chodzi o Żwirki i Wigury, Pani Małgorzato sprawdzę.  

 

353 

00:23:55.500 --> 00:23:58.100 

Natomiast mogę tylko powiedzieć, że umowę już na prace melioracyjne  

 

354 

00:23:58.100 --> 00:24:02.600 

zawarliśmy, mamy podpisaną umowę, więc jakaś możliwość realizacji  

 

355 

00:24:02.600 --> 00:24:06.800 

zadania już w tej chwili jest. To jest kwestia wolnego dojścia,  

 

356 

00:24:06.800 --> 00:24:11.500 

czy to jest praca do wykonania ręcznie, czy praca mechaniczna.  

 

357 

00:24:11.500 --> 00:24:14.200 

Też nie przy każdej pogodzie sprzęt jest w stanie wjechać, żeby go nie utopić.  

 

358 

00:24:14.200 --> 00:24:18.100 
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Oczywiście zaraz rozmawiam z pracownikami.  

 

359 

00:24:18.100 --> 00:24:23.500 

Dziękuję. Dziękuję, nie widzę więcej głosów w tym punkcie.  

 

360 

00:24:23.500 --> 00:24:26.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 12, wolne wnioski  

 

361 

00:24:26.500 --> 00:24:29.200 

i informacje. Czy ktoś z Państwa Radny lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w  

 

362 

00:24:29.200 --> 00:24:34.700 

tym punkcie? Jak będzie chwila to nawet po sesji możemy jakieś  

 

363 

00:24:34.700 --> 00:24:37.500 

dyskusję przeprowadzić. Bardzo proszę Pana Radny Sebastian Różycki.  

 

364 

00:24:37.500 --> 00:24:40.600 

Ja tylko chciałem zasygnalizować, że wniosek nasz, który  

 

365 

00:24:40.600 --> 00:24:43.600 

związany jest z bezpieczeństwem jest istotny. Chociażby ostatni  

 

366 

00:24:43.600 --> 00:24:47.500 

post zamieszczony na stronie Gmina Sulechów na Facebooku, o  

 

367 

00:24:47.500 --> 00:24:52.100 

akcie wandalizmu. Kolejnym już w parku Sulecha, daje jasny  

 

368 

00:24:52.100 --> 00:24:55.200 

sygnał, że ten kierunek jest właściwy. Ja tylko tyle. Dziękuję  

 

369 

00:24:55.200 --> 00:24:58.300 

bardzo. Dziękuję, zgadzamy się wspólnie.  

 

370 

00:24:58.300 --> 00:25:01.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

 

371 

00:25:01.900 --> 00:25:05.100 

tym punkcie? Nie widzę, zatem przychodzimy do punktu, widzę Pan Burmistrz.  
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372 

00:25:05.100 --> 00:25:09.300 

Panie Burmistrzu? To moja sugestia jest jednak taka, że  

 

373 

00:25:09.300 --> 00:25:13.100 

byśmy spróbowali to być może w tym samym terminie, kiedy  

 

374 

00:25:13.100 --> 00:25:16.700 

robimy spotkanie z Wójtami, Burmistrzami i Przewodniczącymi Rad.  

 

375 

00:25:16.700 --> 00:25:20.700 

Być może ta pierwsza część, na przykład dla was, dajmy sobie  

 

376 

00:25:20.700 --> 00:25:25.100 

wcześniej 20-30 godzinę czasu, albo po tym spotkaniu zostaniemy  

 

377 

00:25:25.100 --> 00:25:27.900 

dłużej jeszcze sobie porozmawiajmy Szanowni Państwo. Może  

 

378 

00:25:27.900 --> 00:25:31.000 

wykorzystując po prostu ten moment. od razu. Kiedy to  

 

379 

00:25:31.000 --> 00:25:34.100 

jest? To jest przyszły piątek, z tego co pamiętam.  

 

380 

00:25:34.100 --> 00:25:37.900 

Przyszły piątek godzina 8.00, na razie wstępnie zaplanowaliśmy, znaczy  

 

381 

00:25:37.900 --> 00:25:41.300 

wstępnie, już nie wstępnie, bo to już pisma poszły, 25 to jest.  

 

382 

00:25:41.300 --> 00:25:47.000 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać go z tym punkcie?  

 

383 

00:25:47.000 --> 00:25:50.000 

Nie widzę, przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 13,  

 

384 

00:25:50.000 --> 00:25:52.700 

zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado stwierdzam, że porządek  

 



Strona 29 z 29 

 

385 

00:25:52.700 --> 00:25:56.900 

obrad dzisiejsze został zrealizowany/ zamykam obrady 49 sesji 8  

 

386 

00:25:56.900 --> 00:26:00.800 

kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję bardzo. Dziękujemy,  

 

387 

00:26:00.800 --> 00:26:13.200 

25 minut tylko. Dziękuję bardzo. Czyli można?  

 

388 

00:26:13.200 --> 00:26:15.700 

Można. Na taką zwykłą niespecjalną, to chyba jest to jakiś rekord. Niech się sejmik uczy, niech się uczy. Oni  

 

389 

00:26:15.700 --> 00:26:18.800 

to wczoraj naprawdę przeszli samych siebie.  

 

390 

00:26:18.800 --> 00:26:22.300 

Czyli warto na komisjach rozmawiać, nawet dużo.  

 

391 

00:26:22.300 --> 00:26:23.200 

Zawsze o tym mówiłam. 


